

**ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS**

Headquarters Edition  
Number 57/88 December 1, 1988

Édition de l'administration centrale  
Numéro 57/88 le 1<sup>er</sup> décembre 1988

JOB SEARCH SEMINAR FOR SPOUSES

Mr. Ralph Meehan of Employment and Immigration Canada will give a job search seminar to spouses interested in employment. The seminar will take place in the Conference Room of the Posting Services Centre (ABC), Lester B. Pearson Building, on Thursday, December 15, from 9:00 a.m. to 12:00 noon.

The seminar will address the following areas:

- preparing to enter the work force;
- identifying the various assets you have to bring to the market place;
- a discussion on résumés;
- suggestions and information on accessing the local market.

The seminar will be conducted in English but Mr. Meehan will be able to answer any questions in French.

If you wish to attend the seminar, please leave your name and telephone number with Mrs. Dorothy Chandler at the Posting Services Centre, telephone 992-2224.

SÉANCE D'INFORMATION POUR LES CONJOINTS  
SUR LA RECHERCHE D'EMPLOI

M. Ralph Meehan d'Emploi et Immigration Canada donnera une séance d'information pour les conjoints intéressés à se chercher de l'emploi. Cette séance aura lieu le jeudi 15 décembre de 9 h à 12 h à la salle de conférences du Centre des services à l'affectation (ABC) dans l'Édifice Lester B. Pearson.

Les sujets suivants seront abordés:

- la préparation à l'entrée sur le marché du travail;
- la connaissance de vos capacités pour faire valoir vos compétences sur le marché du travail;
- une discussion sur le curriculum vitae;
- comment accéder au marché local: suggestions et renseignements.

La séance sera présentée en anglais, mais M. Meehan est prêt à répondre à toute question en français.

Si vous désirez y assister, veuillez laisser votre nom et numéro de téléphone au Centre des services à l'affectation, au soin de Mme Dorothy Chandler, au 992-2224.